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SVET STARŠEV   

 

ZAPISNIK 

3. redne  seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna dne, 

13. 6. 2023, ob 17. uri  
 

Prisotni so bili: Smodej Sara, Fijavž Sara, Verdel Maja, Podergajs Katja, Augustinčič Simona, Novak 
Irena, Kolar Lidija, Pohajač Alenka, Špegel Gorazd, Podpečan Petra, Šterk Andrej, Ferlič Natalija 
Originalna tabela prisotnosti je sestavni del zapisnika. 

Ostali prisotni so bili: Marko Šteger, ravnatelj, Ksenija Ulaga, vodja vrtca in Klavdija Dovečer, zapisnikarica. 

 

V odsotnosti predsednice Sveta staršev ge. Šibanc Nataše navzoče pozdravi namestnik predsednice g. 

Špegel Gorazd, se zahvali za udeležbo, ugotovi sklepčnost in predstavi dnevni red: 

 

1. Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna. 

2. Pregled realizacije sklepov prejšnje seje. 

3. Poročilo o delu v Vrtcu Dobrna v drugi polovici šolskega leta 2022/2023. 

4. Poročilo o delu v OŠ Dobrna v drugi polovici šolskega leta 2022/2023. 

5. Razprava po poročilih. 

6. Potrditev izbora delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/2024 

7. Predlog in izvolitev treh predstavnikov staršev v Svetu zavoda JVIZ OŠ Dobrna 

8. Pobude in vprašanja 

9. Razno 
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno, s 12 glasovi sprejet. 

 

 

K točki 1. Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna. 

Razprave ni. 

Člani soglasno, s 12 glasovi potrdijo zapisnik. 

 

SKLEP 3RS1: Svet staršev je na 3. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 13. 6. 2023 potrdil 

zapisnik 2. redne seje Sveta staršev. 

 

K točki 2. Pregled realizacije 2. redne seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna 

 

Ravnatelj pove, da je bil realiziran sestanek oziroma posvet na temo izbire delovnih zvezkov za naslednje 

šolsko leto. Kljub temu, da je pobuda za tovrstno srečanje prišla iz vrst staršev, se jih je posveta udeležilo 

samo 8 staršev. Prisotnih je bilo 5 strokovnih delavcev, ki so razložili in utemeljili izbiro oziroma uporabo 

delovnih zvezkov pri pouku in odgovarjali na vprašanja staršev.  

Javni vzgojno–izobraževalni zavod 

Osnovna šola Dobrna 
Dobrna 1, 3204 Dobrna 

Tel.: 03  780 12 50; Fax.: 03 780 12 59 

E.mail: os.dobrna@guest.arnes.si 

http://www.os-dobrna.si 
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Ga. Šibanc je na sestanku predstavila podatke o tem, kje se šola nahaja glede na znesek, ki ga starši 

plačajo in število učbenikov, ki se uporabljajo pri pouku. OŠ Dobrna se nahaj nekje v zgornji polovici 

seznama. 

Ga. Fijavž je pohvalila korektno predstavljeno in utemeljeno izbiro delovnih zvezkov in poudarila da je res 

dobro, da pri tovrstnih dejanjih poteka dvosmerna komunikacija. 

G. Špegel je izrazil zadovoljstvo, da se je na ta način ovrgel ''mit'' o nepotrebnosti delovnih zvezkov pri 

pouku. 

 

K točki 3: Poročilo o delu v OŠ Dobrna v drugi polovici šolskega leta 2022/2023 

Poročilo o delu šole v drugi polovici šol. leta 2022/2023 je predstavil g. Šteger in na kratko povzel 

poročilo, ki so ga predstavniki staršev predhodno že prebrali iz gradiva za sejo.  

 

 

K točki 4: Poročilo o delu v Vrtcu Dobrna v drugi polovici šolskega leta 2022/2023. 

Poročilo je bilo v gradivu.  

 

Člani soglasno, s 12 glasovi potrdijo poročili. 

 

K točki 5.  Razprava po poročilih. 

Razprave ni. 

Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna je s 12 glasovi ZA sprejel: 

 

SKLEP 3RS2: Svet staršev je na 3. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 13. 6. 2023 sprejel 

Poročilo o delu v Vrtcu Dobrna in Poročilo o delu v OŠ Dobrna v drugi polovici šolskega leta 

2022/2023 . 

 

K točki 6.  Potrditev izbora delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/2024 

Razprave ni (glej točko 2). 

Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna je s 12 glasovi ZA sprejel: 

 

SKLEP 3RS3: Svet staršev je na 3. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 13. 6. 2023 potrdil 

izbor delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/2024. 

 

K točki 7.  Predlog in izvolitev treh predstavnikov staršev v Svet zavoda JVIZ OŠ Dobrna 

 

Starši predlagajo tri predstavnike za Svet staršev: 

Fijavž Sara 

Novak Irena 

Kolar Lidija 

Vsi trije kandidati so na seji prisotni in podajo ustno privolitev h kandidaturi. 

Člani Sveta staršev se odločijo za javno glasovanje o treh predlaganih predstavnikih za Svet zavoda JVIZ 

OŠ Dobrna. 

SKLEP 3RS4: Svet staršev je na 3. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 13. 6. 2023 soglasno 

potrdil tri člane Sveta staršev za Svet zavoda JVIZ OŠ Dobrna za obdobje 2023/2027: Fijavž Sara, 

Novak Irena, Kolar Lidija. 
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K točki 8 in 9: Pobude in vprašanja, Razno 

Go. Fijavž zanima koliko skupin vrtca po v naslednjem šolskem letu in koliko skupin bo lociranih v 

šoli.. 

Ga. Ulaga pove, da je v vrtec za novo šolsko leto vpisanih 126 otrok, razdeljeni so v 7 skupin, od tega 

bosta dve skupini v šolskih prostorih. 

 

Ga. Smodej Sara v imenu staršev pohvali vzgojiteljici in pomočnici rjave in oranžne skupine. Posebej 

želi pohvaliti izvedbo Pravljične noči – otroci so neizmerno uživali, izvedba je bila brezhibna. 

Zanima jo tudi ali bodo otroke v skupinah za naslednje šolsko leto zelo pomešali in izrazi zaskrbljenost 

za počutje otrok, ki se znajdejo v drugi sredini, potem ko so se navadili na eno vzgojiteljico in določene 

otroke. 

Ga. Ulaga pojasni, da je sestavljanje skupin žal podrejeno temu, da lahko v ''svoje vrste'' sprejmejo 

čim več otrok. Žal to pride v manjših vrtcih precej do izraza, saj je otrok manj in je težko sestaviti 

homogene skupine, ki bi se obdržale v enaki sestavi vsa leta v vrtcu. Ker so skupine heterogene 

(otroci različnih starosti) je edino logično, da se struktura skupine vsako leto spremeni. 

 

Ga. Podpečan Petra poda pobudo, da bi na šoli organizirali izobraževanje za starše in otroke na temo 

''Kako se učiti''. Starši namreč opažajo, da se otroci ne znajo učiti, ne znajo izluščiti bistva, samostojno 

ne zmorejo obnoviti in se naučiti snovi. 

G. Špegel doda, da so se o tem pogovarjali na roditeljskem sestanku. Snov je obsežna, svet se 

spreminja in učenje na pamet ni več koristno – nujno je najti poiskati prave informacije in prave 

vsebine. 

Ga. Šterk pove, da je sistem poučevanja v 8. razredu dober, da že pri pouku poudarijo bistvo, se učijo 

tisto, kar je zares potrebno, redno pišejo preverjanja znanja. 

 

Ga. Podpečan Petra prenese pobudo staršev, da bi bilo lepo, če bi šola peljala otroke v Planico v času 

tekmovanj v smučarskih skokih. 

Ravnatelj razloži, da so v preteklih letih nekajkrat že šli v Planico, ko jih je tja povabila zavarovalnica 

Triglav, da pa je potrebno preveriti stroške in nato možnosti organizacije takšnega izleta. 

 

Ga. Novak Irena ponovno omeni pojavljanje medvrstniškega nasilja v šoli in poudari pomembnost 

komunikacije in ozaveščanja otrok o tej temi.  

Ravnatelj pove, da so imeli v tem šolskem letu kar nekaj aktivnosti na to temo, da se redno 

pogovarjajo in spremljajo stanje na šoli. Po njegovem mnenju je najbolj pomembno, da žrtev nasilja 

nekomu zaupa svojo stisko. O tematiki se pogovarjajo na razrednih urah. Ga. Podpečan vpraša, če 

imajo na šoli skupino za pomoč ali psihologa. Ravnatelj odgovori, da žal ne, se pa svetovalna delavka 

izdatno posveti vsakemu morebitnemu primeru in po potrebi sodeluje z zunanjimi inštitucijami, v 

katerih pa žal mehanizmi delujejo počasneje kot bi si želeli. 

 

JUTRANJE VARSTVO – ravnatelj pove, da je šola obvezana z zakonom zagotavljati jutranje varstvo 

za učence prvega razreda in vozače. Število otrok, ki ne spadajo v ti dve skupini in bi potrebovali 

varstvo, je vedno več in ponekod problematiko rešujejo s plačljivim varstvom za učence. To so 

predvsem učenci, ki niso vozači in jih v šolo predčasno pripeljejo starši.  

Ga. Smodej Sara predlaga, da bi bilo fino, da bi bilo za tiste učence, ki prihajajo peš v šolo, dobro 

organizirati PEŠBUS – spremstvo odrasle osebe.  

Starše zanima, kako je organiziran čas otrok, ki zajtrkujejo v šoli in morajo potem čakati na pouk. 

Ravnatelj pove, da ti otroci počakajo v avli, saj lahko pridejo na zajtrk 15 minut prej in ne že ob 7.00.  

Ponovno se pojavlja vprašanje zaklenjenega vhoda v šolo in starši predlagajo, naj bo šola ves čas 

odprta.  

Ravnatelj ponovno pove, da so stranska vrata vedno odprta in učenci lahko kadarkoli vstopijo v šolske 

prostore.  

Člani Sveta staršev predlagajo, da naj bodo vhodna vrata odprta od 7.00 ure zjutraj. 
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SKLEP 3RS5: Svet staršev je na 3. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 13. 6. 2023 sprejel 

sklep, o predlogu za plačljivo jutranje varstvo za učence od 2. razreda dalje, ki niso vozači . 

DELOVNI ČAS UČITELJEV, razporeditev in organizacija dela, je pristojnost ravnatelja. 

Ga. Verdel Maja posreduje pobudo staršev, da bi šola kupila še kakšen dodaten šah. 

Ravnatelj odgovori, da bodo za to poskrbeli. 

Starše zanima, če bo med izbirnimi predmeti ali med interesnimi dejavnostmi tudi gledališki krožek 

Ravnatelj pove, da smo imeli pri izbirnih predmetih v ponudbi gledališko igro pa je bilo v preteklih letih 

premalo zanimanja zanjo, izvaja pa se izbirni predmet Ansambelska igra, kjer so učenci pod mentorstvom 

ge. Milene Urlep Rogl pripravljali programe za šolske prireditve in predstave. 

G. Špegel pohvali go. Valerijo Pečnik za izvedbo krasnega projekta Noč branja. Starši predlagajo, da bi v ta 

projekt vključili vse otroke šole. Ga. Verdel izpostavi in pohvali tudi ''Tikotnik branja''. 

G. Špegel pove, da je nekako ''splošno znano'', da je 6. razred ''problematičen''. Tako starši kot učenci v tem 

razredu si želijo, da se jih ne obravnava kot problematične, saj to slabo vpliva na prizadevne in angažirane 

učence. Želijo si, da bi jih spoznali in obravnavali kot perspektivni razred. 

Predstavnica 9. razreda izreka pohvalo vsem učiteljem in delavcem šole – učenci pa sporočajo, da ob 

odhodu pozabljajo na vse morebitno slabo in ohranijo samo dobre in lepe spomine. 

G. Špegel se vsem prisotnim zahvali za udeležbo. Ob 18.50 zaključi 3. redno sejo Sveta staršev 

šolskega leta 2022/2023. 

 

 

Dobrna,  13. 6. 2023 

 

 

Zapisala:       Predsednica  Sveta staršev: 

Klavdija Dovečer      Šibanc Nataša 

 


